



شركة المجموعة المشتركة للمقاولات

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) رأس المال المدفوع د.ك. 17,157,606.100 Kuwaiti Public Shareholding Company (K.S.C.) Paid up capital KWD 17,157,606.100

Combined Group Contracting Co. (K.S.C.)

الكويت في: 2026/07/01 Date:

الإشارة: CGC-EXP-11549 REF:

السادة/ هيئة أسواق المال المحترمين

دولة الكويت

بحية طيبة وبعد،،،

SUBJECT: DISCLOSURE REGARDING THE CASE FILED AGAINST PETROFAC INTERNATIONAL LIMITED, / AND OTHERS

الموضوع: إفصاح مكمل بخصوص القضية المرفوعة ضد شركة بتروفاك الدولية المحدودة، وآخرين

With reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the instructions of the Capital Markets Authority regarding the disclosure of material information pursuant to Book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010,

Please find attached the disclosure form for lawsuits and judicial rulings (Annex No. 7) in this regard.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، وتنفيذاً لتعليمات السادة هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بموجب الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010،

تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية (ملحق رقم 7) بهذا الشأن.

شاكرين لكم صدق تعاونكم معنا،

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام

أحمد علي العقلة

مدير إدارة شؤون المساهمين



المرفقات: -

- نموذج الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية (ملحق رقم 7) disclosure form for lawsuits and judicial rulings (Annex No. 7)

Tel. : 222 54545 - Fax : 222 54230 - 222 54232

P.O. Box: 4819 - Safat 13049 Kuwait

C.R. : 13595

www.cgc-kw.com

info@cgc-kw.com



تلفون : ٢٢٢٥٤٥٤٥ - فاكس : ٢٢٢٥٤٢٣٠ - ٢٢٢٥٤٢٣٢

ص.ب : ٤٨١٩ - الصفاة ١٣٠٤٩ الكويت

س.ت. ١٣٥٩٥

www.cgc-kw.com

info@cgc-kw.com

نموذج الإفصاح عن الدعاوي والأحكام القضائية

Date	30/06/2026	2026/06/30	التاريخ
Name of the Listed Company	Combined Group Contracting Co.	شركة المجموعة المشتركة للمقاولات	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. - Lawsuit no.	Automatic Case Number: 212036460 Court of Cassation Case Number.: 1858-1867/2025	رقم القضية الألي: 212036460 رقم محكمة التمييز: 1858-1867/2025	رقم القضية الألي - رقم الدعوى
Case subject matter	Appointment of an expert to settle accounts and to rule according to what the expert report results in regarding the (Lower Fares) project.	ندب خبير لتصفية حساب والحكم بما يسفر عنه تقرير الخبرة عن مشروع (طبقة فارس السفلى)	موضوع القضية
Judgment date	30/06/2026	2026/06/30	تاريخ الحكم
The court that issued the judgment - circuit	Commercial Cassation Court – Circuit 7	تمييز تجاري 7	المحكمة التي أصدرت الحكم - الدائرة
Parties of the case	The Combined Group Contracting Company (K.S.C.) Versus. Petrofac International Limited. / and Others	شركة المجموعة المشتركة للمقاولات (ش.م.ك.ع.) ضد شركة بتر وفاك الدولية المحدودة، / وآخرين	أطراف الدعوى
The Judgment is in favour of	The Combined Group Contracting Company (K.S.C.)	شركة المجموعة المشتركة للمقاولات (ش.م.ك.ع.)	الحكم لصالح
The Concluding Judgement of the Court of First Instance	The Court ruled: To oblige the First Defendant Company (Petrofac International Limited) to pay the Plaintiff Company the following: • An amount of KWD 5,724,050.238 representing the value of the claims. • An amount of KWD 235,685.934, as material compensation. • Legal interest at the rate of 7% per annum from the date the judgment becomes final, together with appropriate costs.	حكمت المحكمة: بالزام الشركة المدعى عليها الأولى (بتر وفاك الدولية المحدودة) بأن تؤدي للشركة المدعية ما يلي:- • مبلغ وقدره 5,724,050/238 د.ك (خمسة ملايين وسبع مائة وأربعة وعشرون ألفاً وخمسون ديناراً كويتي ومائتان وثمانية وثلاثون فلساً)، قيمة المطالبات. • مبلغ وقدره 235,685/934 د.ك (مائتان وخمسة وثلاثون ألفاً وست مائة وخمسة وثمانون ديناراً كويتي وتسعمائة وأربعة وثلاثون فلساً)، تعويضاً مادياً. • الفوائد القانونية بواقع 7% من تاريخ صيرورة هذا الحكم نهائياً والمناسب من المصروفات.	منطوق حكم أول درجة



The Concluding Judgement of the Court of Appeal	The Court ruled: First: To accept both the original and cross appeals No. 4730/2023 Commercial 7 as to form. Second: On the merits of Appeal No. 4730/2023 Commercial 7, to annul the appealed judgment and to rule anew by obligating the First Respondent Company (Petrofac International Limited) and the Second Respondent (KOC), jointly and severally, to pay the Appellant (The Combined Group Contracting Company) a total amount of KWD 7,827,997.966, plus legal interest at the rate of 7% per annum from the date of filing the judicial claim on 28/06/2021 until full payment, and to order the First Respondent to bear the costs and an amount of KWD 1,000 as actual attorney's fees for both instances of litigation. Third: On the merits of Appeal No. 4843/2023 Commercial 7, to dismiss the same and to obligate the Appellant to pay the costs and an amount of KWD 100 as attorney's fees.	حكمت المحكمة أولاً: بقبول الاستئنافين الأصلي والمقابل رقم 4730/2023 ت7 شكلاً ثانياً: وفي موضوع الاستئناف رقم 4730/2023 ت7 بإلغاء الحكم المستأنف والقضاء مجدداً بالزام المستأنف ضدها الأولى شركة بتروفاك والثانية شركة النفط بالتضامن والتضام فيما بينهم بينهما بأن يؤدي للمستأنفة شركة المجموعة المشتركة للمقاولات مبلغ إجمالي مبلغ قدره 7,827,997.966 د.ك وفوائد قانونية بواقع (7%) سنوياً اعتباراً من تاريخ المطالبة القضائية الحاصل في 28/06/2021، وحتى تمام السداد والزممت المستأنف ضدها الأولى بالمصروفات وبمبلغ 1,000/- د.ك مقابل أتعاب المحاماة الفعلية عن درجتى التقاضي ثالثاً: وفي موضوع الاستئناف رقم 4843/2023، تجاري 7 برفضه والزممت المستأنفة بمصروفات ومبلغ 100 د.ك مقابل أتعاب المحاماة.	منطوق حكم الاستئناف
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	First: In Commercial Appeal No. (1858) of 2025, the Court ruled to accept the appeal in form, and on the merits, to partially overturn (reverse) the contested judgment as outlined in the reasoning, and ordered the first respondent to pay the appeal expenses plus twenty Dinars in attorney's fees. Second: In Commercial Appeal No. (1867) of 2025, the Court ruled to accept the appeal in form, and on the merits, to partially overturn (reverse) the contested judgment as outlined in the reasoning, and ordered the first respondent to pay the appeal expenses plus twenty Dinars in attorney's fees. Third: Regarding the merits of Commercial Appeals No. 4730 and 4843 of 2023, the Court ruled to amend the appealed judgment with respect to the awarded amounts, ordering the first appellee in the first appeal to pay the appellant in the same appeal an amount of KWD 4,355,221.399 (Four Million, Three Hundred Fifty-Five Thousand, Two Hundred Twenty-One Kuwaiti Dinars, and 399 Fils), and to affirm it in all other respects	أولاً: في الطعن رقم (1858) لسنة 2025 تجاري بقبوله شكلاً، وفي الموضوع بتميز الحكم المطعون فيه جزئياً على النحو الموضح بالأسباب والزممت المطعون ضدها الأولى مصروفات الطعن وعشرين ديناراً مقابل أتعاب المحاماة. ثانياً: في الطعن رقم (1867) لسنة 2025 تجاري بقبوله شكلاً، وفي الموضوع بتميز الحكم المطعون فيه جزئياً على النحو الموضح بالأسباب والزممت المطعون ضدها الأولى مصروفات الطعن وعشرين ديناراً مقابل أتعاب المحاماة. ثالثاً: في موضوع الاستئنافين رقمي: 4730 و 4843 لسنة 2023 تجاري، بتعديل الحكم المستأنف فيما قضى به من مبالغ ليكون بالزام المستأنف عليها الأولى في الاستئناف الأول بأن تؤدي للمستأنفة في ذات الاستئناف مبلغ 4,355,221.399 د.ك (أربعة ملايين وثلاثمائة وخمسة وخمسون ألفاً ومائتان وواحد وعشرون ديناراً و399 فلس) وبتأييده فيما عدا ذلك	منطوق حكم التمييز

The potential effect of the Judgement on the company	Coordination is currently underway with the external auditor and legal advisor to determine the financial impact of this ruling on the company's net profit and financial statements, following a comprehensive review of all company guarantees and legal rights. Any material adjustment to the uncollected amount from the client will be disclosed immediately upon completion of the review. This is due to the fact that we have not yet received the full text of the ruling; its operative part cannot be accurately interpreted without reviewing the merits and grounds of the judgment, which have not been obtained as of today. The Capital Markets Authority (CMA) will be notified, and the financial impact will be determined once the ruling has been received and reviewed.	جاري التنسيق مع المدقق الخارجي والمستشار القانوني بخصوص تحديد الأثر المالي على صافي الربح والقوائم المالية على الشركة بموجب هذا الحكم بعد مراجعة كافة الضمانات والحقوق القانونية للشركة وسيتم الإفصاح عن أي تعديل جوهري (على المبلغ غير المحصل من العميل فور الانتهاء من المراجعة) وذلك بسبب عدم حصولنا على الحكم بكافة مشتملاته، حيث أن منطوقه لا يمكن تفسيره على وجه الدقة إلا بعد الإطلاع على حيثيات ذلك الحكم وأسبابه الذي لم نحصل عليه لغاية تاريخه، وسيتم إبلاغ هيئة أسواق المال وتحديد الأثر المالي بعد الإطلاع ومراجعة الحكم.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
---	---	--	---

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهم الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

أحمد علي العقلة
مدير إدارة شئون المساهمين

المجموعة المشتركة
الكويت
KUWAIT
Combined Group